



## Fidelity of Georgetown

**From:** Fidelity of Georgetown  
**To:** All Agents  
**Subject:** Going Green Initiative

It's finally here! Fidelity of Georgetown is **Going Green!**

At Fidelity of Georgetown we prioritize customer service as well as the environment. The opportunity to go paperless is just one more step we are taking to reduce our environmental footprint.

With this new initiative, you can switch to password protected electronic copies and have all your paperwork emailed directly to your inbox rather than receiving them by mail.

### The benefits of switching from paper to electronic:

-  **Environmentally Friendly.** *Help protect the environment and sustain natural resources.*
-  **Electronic Copies are convenient.** *For better organization and reducing clutter.*
-  **Electronic Copies look and function just like hard copies.** *You can view, print and download anywhere and anytime you have access to your email*

### How it works:

-  You will be receiving a sign up form with this letter. Once that is completed and returned, you will be enrolled in our Going Green Initiative.
-  As a Going Green member, you opt not to receive any paper documents in the mail and will instead receive an email with your documents attached in password protected PDF format.
-  Your temporary password will be your date of birth and instructions will be included on how to change your password, if you wish.
-  You can continue receiving printed documents by not completing the enclosed Going Green sign up form.

### Future Changes

-  We are working on revisions to the Purchase Authorization Agreement (PAA) to include the option to receive electronic documents. Once this change is implemented, a separate sign up form will no longer be necessary.



**Fidelity of Georgetown**

## Going Green Sign-Up Form

---

Going green (GG) is a service that allows you to receive your documents via email rather than in a printed, paper format. As a GG member, you opt not to receive any paper documents in the mail and will instead receive an email with your documents attached in password protected PDF format. Your date of birth will be your temporary password for all your documents. We will also include instructions on how to change your password once you have access to your documents. This is an optional service for your convenience.

*Printed documents will continue to be mailed to you if you do not choose this option.*

To enroll, complete and sign the authorization form below. Please return via email to [info@fidelitysettlements.com](mailto:info@fidelitysettlements.com)

Documents can be sent to multiple email addresses.

**Name:** \_\_\_\_\_

**Documents will be sent to the following email addresses:**

**Email Address #1:** \_\_\_\_\_

**Email Address #2:** \_\_\_\_\_

**D.O.B(DDMMYYYY):** \_\_\_\_\_

I agree to going green as described above.

**Signature:**

**Date:**

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

**Übersetzung des Going Green Anmeldeformulars – bitte füllen Sie das englische Formblatt am PC aus**

Von: Fidelity of Georgetown

An: Alle Agenten

Betreff: Going Green Initiative

Endlich ist es soweit! Fidelity of Georgetown wird grün!

Bei Fidelity of Georgetown legen wir großen Wert auf Kundenservice und auf die Umwelt. Die Möglichkeit, papierlos zu werden, ist nur ein weiterer Schritt, den wir unternehmen, um unseren ökologischen Fußabdruck zu reduzieren.

Mit dieser neuen Initiative können Sie zu passwortgeschützten elektronischen Kopien wechseln und alle Ihre Unterlagen direkt per E-Mail an Ihren Posteingang senden lassen, anstatt sie per Post zu erhalten.

**Die Vorteile der Umstellung von Papier auf elektronisch:**

Umweltfreundlich. Tragen Sie dazu bei, die Umwelt zu schützen und die natürlichen Ressourcen zu erhalten.

Elektronische Kopien sind praktisch. Für eine bessere Organisation und die Reduzierung von Unordnung.

Elektronische Kopien sehen aus und funktionieren wie gedruckte Kopien. Sie können Ihre E-Mails überall und jederzeit anzeigen, drucken und herunterladen.

So funktioniert's:

Sie erhalten ein Anmeldeformular mit diesem Brief. Sobald dies abgeschlossen und zurückgegeben ist, werden Sie in unsere Going Green Initiative aufgenommen.

Als Going Green-Mitglied entscheiden Sie sich dafür, keine Papierdokumente per Post zu erhalten und erhalten stattdessen eine E-Mail mit Ihren Dokumenten im passwortgeschützten PDF-Format.

**Ihr temporäres Passwort ist Ihr Geburtsdatum** und es werden Anweisungen angezeigt, wie Sie Ihr Passwort ändern können, wenn Sie dies wünschen.

Sie können weiterhin gedruckte Dokumente erhalten, indem Sie das beiliegende Going Green-Anmeldeformular nicht ausfüllen.

**Zukünftige Änderungen**

Wir arbeiten an Überarbeitungen des Kaufautorisierungsvertrags (PAA), um die Option zum Erhalt elektronischer Dokumente aufzunehmen. Sobald diese Änderung implementiert ist, ist ein separates Anmeldeformular nicht mehr erforderlich.

## Going Green Anmeldeformular

Going Green (GG) ist ein Dienst, mit dem Sie Ihre Dokumente per E-Mail und nicht in einem gedruckten Papierformat erhalten können. Als GG-Mitglied entscheiden Sie sich dafür, keine Papierdokumente per Post zu erhalten und erhalten stattdessen eine E-Mail mit Ihren Dokumenten im passwortgeschützten PDF-Format. Ihr Geburtsdatum ist Ihr temporäres Passwort für alle Ihre Dokumente. Wir werden auch Anweisungen hinzufügen, wie Sie Ihr Passwort ändern können, sobald Sie Zugriff auf Ihre Dokumente haben. Dies ist ein optionaler Service für Ihre Bequemlichkeit.

Gedruckte Dokumente werden weiterhin per Post an Sie gesendet, wenn Sie diese Option **nicht** wählen.

Um sich anzumelden, füllen Sie das untenstehende Autorisierungsformular aus und unterschreiben Sie es. Bitte senden Sie uns eine E-Mail an [info@fidelitysettlements.com](mailto:info@fidelitysettlements.com) zurück.

Dokumente können an mehrere E-Mail-Adressen gesendet werden.

Name: \_\_\_\_\_

Die Dokumente werden an folgende E-Mail-Adressen gesendet:

E-Mail-Adresse #1: \_\_\_\_\_

E-Mail-Adresse #2: \_\_\_\_\_

D.O.B(DDMMJJJ): \_\_\_\_\_

Ich stimme zu, wie oben beschrieben grün zu werden.

Unterschrift:

Datum: